联络我们:

骏诚商务香港总部

Rm.1902, Easey Comm. Bldg., 253-261 Hennessy Road, Wanchai,

Hong Kong.

香港湾仔轩尼诗道253-261号依时商业大厦1902室 电话Tel: 00852-28113620 传真Fax:00852-28113621

电邮Email:jchk_cpa@163.com 网址: http://www.jc8883.com

Contact us:

J&C Hong Kong Headquarters Rm.1902, Easey Commercial Building 253-261 Hennessy Road

Wanchai Hong Kong

Tel: 00852-28113620 Fax: 00852-28113621 Email: jchk_cpa@163.com Website: http://www.jc8883.com

骏诚商务深圳总部

深圳市福田区福华三路口卓越世纪中心4号楼1508 电话: 0755-83234667 传真: 0755-83234677

网址: http://www.jc8883.com

J&C Shenzhen Headquarters

Rm. 1508, Building No.4, Excellence Century Centre Fuhuasan Road

Futian District Shenzhen China

Tel: 0755 - 83234667 Fax: 0755 - 83234677

Website: http://www.jc8883.com

骏诚商务英国总部

Company Address: Unit G25 Waterfront Studios, 1 Dock Road,

London, United Kingdom, E16 1AH

邮编: E16 1AH

电话: 0044 2084 323 088 传真: 0044 2084 323 088

J&C UK Headquarters

Unit G25 Waterfront Studios

1 Dock Road London

United Kingdom Zip code: E16 1Ah

Tel: 0044 2084 323 088 Fax: 0044 2084 323 088





香港骏诚商务有限公司是香港及海外专业企业顾问及公司注册服务机构。创立于2008年,现于香港、中国共设有多个服务点,各服务点位于繁盛的商业区。专业服务团队更超逾50人。由开业至今,客户数量已超过两万公司人次,深得中外客户信赖,信心保证。

骏诚商务成立至今旗下已有两间分公司,其中一间位于深圳福田,另外一间 设立于英国,位于英国伦敦。

深圳分公司位于福田区最繁华的商业中心区写字楼——卓越世纪中心。公司树立以人为本的科学管理理念,坚持"质量第一,顾客至上"的服务意识与管理原则,管理环境亲和、人性化,致力于整合总体资源,集中优势效率与服务配合客户,以达成友邻客商间的双赢效应,在同行中绝对处于领先地位。

英国分公司位于伦敦,伦敦是英国首都,欧洲最大的城市,是英国的政治、 经济、文化、金融中心和世界著名的旅游胜地,与美国纽约并列世界上最大的金融中心。办公室设立于伦敦,地理位置优越,在世界上也有着较好的声誉。

J&C (HK) Business Limited (hereinafter referred to as J&C) is a professional enterprise providing consultation and registration services to companies in Hong Kong and abroad. Founded in 2008, J&C has established several offices in Hong Kong and mainland China, each located in the most prosperous business districts. We have more than 50 professional service personnel. Since its establishment, the company has served more than 20,000 customers, winning the trust and confidence of Chinese and foreign customers.

J&C now has two more head offices, one in the Futian District of Shenzhen, China, and the other in London, UK.

The Shenzhen branch is located in the Excellence Century Centre office building, the most prosperous commercial centre in Futian. The company utilises a scientific, people-oriented management concept, adhering to the service ethos and management principle of 'Quality First and Customer First'. Within a humanised management environment, the company is devoted to integrating all resources, combining advantages, efficiency and superior service to cooperate with customers. The results are win-win situations between J&C and customers, placing J&C firmly ahead of the competition.

The British branch is located in London. As Britain's political, economic, cultural and financial centre and world-famous tourist destination, London is considered as the world's largest financial centre along with New York. The London office was established considering a favourable geographical position, and a positive international reputation.

J & C Development Process

J&C 发展历程

2008年6月24日: 骏诚商务在香港正式成立了,总部设在香港。主要经营业务是有关香港公司的注册以及后续年审,报税等业务。

June 24, 2008: J&C is officially established in Hong Kong, where it sets up headquarters. The company's main operations include the registration of Hong Kong companies, subsequent annual examinations and tax declarations.

2010年03月19日: 骏诚商务在中国深圳成立了旗下第一家国内公司,位于深圳福田,主营业务拓展香港公司有关业务市场以及代理合作,跟国内的客户,代理以及供应商可以更有效沟通,合作,以至达到共识共赢。

March 19, 2010: J&C establishes its first domestic branch in the Futian District of Shenzhen, China. Its main operations are to expand the relevant business market in agency cooperation with Hong Kong headquarters, and to more effectively communicate and cooperate with domestic customers, agents and suppliers for a win-win consensus.

2012年08月16日: 骏诚商务在英国成立了旗下第一家英国公司,位于英国伦敦,主要经营业务是英国公司注册以及后续年审,报税业务。

August 16, 2012: J&C establishes its first British branch in London, UK. Its main operations include the registration of British companies, subsequent annual examinations and tax declarations.





Since January 1, 2013: J&C have expanded notarization businesses in Hong Kong and overseas markets, and trademarked businesses globally. In the meantime, the company has sought secondary and tertiary agents in Hong Kong and Britain to proactively expand business and find more favourable suppliers. The objective is to make the customer base, agency base and supplier base more scaled, streamlined and comprehensive.

2014年5月份开始: 骏诚商务开始拓展新加坡市场,美国市场,跟新加坡以及美国当地的供应 商达成长久的合作,主营业务: 有关新加坡注册,后续服务,开户,移民

等业务;同时有关美国公司各个州注册,后续服务,开户等业务。

Since May 2014: J&C has been expanding markets in Singapore and the US, and has achieved long-term cooperation with local suppliers. Its main operations include registration, follow-up services, account opening and immigration.

J&C(HK)BUSINESS LIMITED 香港駿誠商務有限公司

2017年12月04日: 骏诚商务在深圳成立了一家会计事务所,位于深圳福田,主营业务: 各个

代理以及终端客户税务咨询,公司做账报税/审计业务。

December 04, 2017: J&C establishes an accounting firm in Futian District, Shenzhen, China. Its main

operations include tax consultation for various agents and end customers, and tax

filing/auditing for companies.

2018年6月29日: 骏诚商务成功获批《香港信托或公司服务提供者牌照》,正式成为香港公

司持牌代理人。

June 29, 2018: J&C was granted the "Hong Kong Trust or Company Service Provider Licence"

and officially became a licensed agent for Hong Kong companies.



J & C Business Scope

J&C 业务范围

香港以及海外(离岸)公司

J&C provides the following services for companies in Hong Kong and abroad:

J&C(HK)BUSINESS LIMITED 香港駿誠商務有限公司

• 注册:

主要包含香港、美国、新加坡、塞舌尔、BVI、英国等30多个国家注册服务及公司秘书服务; Registration:

This includes registration and company secretarial services in more than 30 countries, including Hong Kong, the UK, the US, Singapore, Seychelles and the British Virgin Islands.

• 后续管理维护:

包含香港以及海外离岸公司年审,地址变更,更名,股权转让,增资,配股,做账审计,银行开户,税务咨询,CPA核证,公司恢复等;

Follow-up management and maintenance:

This includes annual examination, address change, name change, equity transfer, capital increase, rights issue, accounting audit, bank account opening, tax consultation, CPA certification and company restoration.

• 公证业务:

办理香港公司以及个人公证业务,英国,美国,澳洲,加拿大等国际律师公证认证业务,同时可出具法律意见书等;

Notarization:

This includes notarization and legal advice for Hong Kong companies and individuals, and for international lawyers from the UK, the US, Australia and Canada.

• 其他业务:

办理中国,香港,欧盟,海外商标注册服务。

Other operations:

Handling trademark registration services in mainland China, Hong Kong, EU and abroad.

J&C Partners

J&C 合作伙伴

骏诚商务与香港的各大银行都有合作,能满足不同客户的开户条件,现合作的银行有:香港汇丰,中行,渣打,恒生,华侨永亨,星展银行等;

骏诚商务同时也与香港,英国,美国,加拿大,澳洲等 国家的的律所有长久友好的合作关系。 J&C has relationships with all major banks in Hong Kong and can meet the account opening conditions for a variety of customers. Major banks include HSBC Hong Kong, BOC, Standard Chartered Bank, Hang Seng Bank, OCBC Wing Hang Bank, DBS Bank, etc.

J&C also has long-term collaborative relationships with law firms in Hong Kong, the UK, the US, Canada, Australia and other countries.

J&C

J&C(HK)BUSINESS LIMITED 香港駿誠商務有限公司

Why to Choose J&C? 为什么要选择 I & C?

1.专业资深团队 Professional senior team

骏诚商务成立已经十年,拥有50多人的服务团队,公司实力值得信赖。 J&C has been established for ten years and has a service team of over 50 professionals. This foundation makes the company a trusted partner.

2.收费透明合理 Transparent and reasonable charges

骏诚商务所有收费项目都透明合理, 绝无任何隐形收费, 乱收费的行为。

All the charges are transparent and reasonable. There will be no hidden or arbitrary charges.

J&C(HK)BUSINESS LIMITED 香港駿誠商務有限公司

3.服务不满意可退款 Refunds for unsatisfactory service

骏诚商务的服务宗旨是服务于客户,服务好客户,成就客户解决客户的疑难问题,协助客户处理好问题,让客户省心,放心。

J&C aims to serve its customers comprehensively, enable them to succeed, assist them to deal with all kinds of problems, resulting in complete customer satisfaction.

4.一站式全面服务 One-stop comprehensive service

骏诚商务专业服务于中小企业,成就客户,一站式解决企业问题,协助企业一站式解决。

J&C provides professional services and one-stop solutions for small and medium-sized enterprises.



